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To: @minvws.nl
Cc: @lhv.nl];ee I
From:

Sent: Thur 11/26/2020 2:04:56 PM

Subject: RE: Randvoorwaarden LHV Covid-19 vaccinatie

Received: Thur 11/26/2020 2:05:01 PM
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Dank voorje mail. Inmiddels heeft de ledenraad van de LHV aangegeven voor de duur van 1 jaar de Covid-19 vaccinatie voor de

mensen boven de 60 en de medische risicogroepen te willen verzorgen. Je mail is een goede basis om samen de Covid-19

vaccinatie door de huisarts verder vorm te geven.

Met vriendelijke groet,

Landelijke Huisartsen Vereniging (LHV)
Domus Medica, Mercatorlaan 1200, 3528 BL/ Postbus 20056, 3502 LB Utrecht

nanwezig ERE
van: INEEXENNN) EXER @minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 17 november 2020 12:51

@lhv.nl>

) SESE inv. IEEE

Onderwerp: FW: Randvoorwaarden LHV Covid-19 vaccinatie

sesEKECIN
Zoals toegezegd zouden wij nog even op de mail nav ons overleg donderdag onze reactie geven op jullie mail. Deze had ik iets

eerder willen verzenden, maar in de tussentijd kwamen er al weer zoveel dingen tussen, dat de afronding even op zich liet

wachten. Gelukkig gaat het om verslaglegging van hetgeen we al mondeling hebben besproken.
De bijdrage va aan nieuwsuur was mooi. Zij benadrukte ook nog eens wat er allemaal uitge moet worden. Hieronder

hebben we natuurlijk de randvoorwaarden aangegeven, maar de uitwerking zit in de logistiek = ifappte mij daarover

gisteren ook al. Het is goed dat dat contact ook goed loopt. Laten we elkaar daarop scherp houden. Ik heb daarover met RIVM

ook contact en mogelijk moeten we daar ook nog extra overleggen aan wijden.

Onze reactie is in groen weergegeven op jullie punten, in aanvulling op ons gesprek van afgelopen donderdag dus. We hopen dat

we hiermee voor nu voldoende overeenstemming hebben richting jullie ledenraad. Zoals gezegd zullen we de tekst voor de

Kamerbrief met jullie afstemmen. De brief is voorzien voor einde van deze aar dat kan altijd nog veranderen. We zitten

vandaag nog weer bij Hugo en dan zullen we ook het contact tussen hem No even aan de orde stellen. Na nieuwsuur

lijkt me dat al wat minder urgent of schatten jullie dat anders in? Ten slotte stel ik voor dat het goed is om de komende weken

ons tweewekelijks overleg te blijven benutten voor de covidvaccinatie. De ontwikkelingen gaan dermate snel, dat ik denk dat het

goed is om elkaar goed op de hoogte te houden. Ik hoop dat we na de besluitvorming met betrekking tot het Gezondheidsraad

advies ook op verschillende punten meer zekerheid kunnen bieden en wellicht is dat nog nuttig voorafgaand aan de ledenraad.

Als we merken dat we teveel in uitvoeringszaken raken, dan komt er wellicht een moment om het meer tussen RIVM en NHG

verder uit te laten werken.
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